
SPRAWOZDANIE
z międzysesyjnej  działalności Burmistrza 

i realizacji uchwał Rady Miejskiej 

za okres od 23 lutego do 28 marca 2007 roku

Wysoka Rado !

W okresie międzysesyjnym wykonując uchwały Rady Miejskiej wydałem 
22 zarządzenia  w  następujących sprawach :
- wewnętrznego regulaminu udzielania zamówień publicznych dla    
  Urzędu Miejskiego  
- ogłoszenia wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia 
  i dzierżawy,
- zasad korzystania z telefonów komórkowych do celów służbowych,
- powołania komisji przetargowych,
- powołania komisji do oceny spełniania przez wykonawców warunków    
  udziału w postępowaniu oraz do badania i oceny ofert 
  w postępowaniu o udzielenie zamówień publicznych,
- powołania komisji do odbioru zadania inwestycyjnego „Budowa  
  tymczasowego kontenera sanitarnego na targowisku miejskim 
  w Nidzicy
- powołania komisji do spraw oceny i wydzielenia dokumentacji   
  niearchiwalnej z przeprowadzonych wyborów organów jednostek   
  samorządu terytorialnego, 
- powołania komisji likwidacyjnej w Urzędzie Miejskim,
- powołania zespołu doradczo-opiniującego w celu kreowania  
  partnerskiej współpracy z organizacjami pozarządowymi, 
- powołania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
- powołania zakładowej komisji socjalnej,
- wprowadzenia regulaminu gospodarowania środkami zakładowego   
  funduszu świadczeń socjalnych w Urzędzie Miejskim,
- zmiany w kalendarzu imprez kulturalno-sportowo-rekreacyjnych 
  w gminie na rok bieżący, 
- ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu nie stanowiącego    
  własności pracodawcy, użytego do odbycia podróży służbowej przez  
  dyrektorów szkół i placówek oświatowych,
- powołania zespołu odpowiedzialnego za przygotowanie i wdrożenie   
  standardów obsługi przedsiębiorców,
- upoważnienia Dyrektora i Zastępcy Dyrektora Miejskiego Ośrodka   
  Pomocy Społecznej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu  



  Administracji publicznej, 
- Regulaminu organizacyjnego Zespołu Obsługi Oświaty, Kultury,    
  Sportu i Turystyki,
- wprowadzenia zmian do Regulaminu Pracy Urzędu Miejskiego 
  w Nidzicy,
- wprowadzenia Kodeksu Etyki Pracowników Samorządowych 
  w Urzędzie Miejskim, 
- opracowania układu wykonawczego budżetu Gminy w 2007 roku,
- wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007  
- przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2006 rok,

Panie i Panowie Radni !
W dniu 05 marca br. uczestniczyłem w odprawie rocznej funkcjonariuszy 

Komendy Powiatowej Policji w Nidzicy. Tego samego dnia razem z Przewodniczącym 
Rady Miejskiej wzięliśmy udział w uroczystych obchodach Dnia Kobiet, 
zorganizowanych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Nidzicy. 

 Natomiast w dniu 06 marca br. wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej w 
Nidzicy i grupą radnych wzięliśmy udział w sesji naukowej poświęconej projektowi 
budowy pomnika bitwy grunwaldzkiej. 

W dniu 08 marca br. spotkałem się z przewodniczącym Ekologicznego Związku 
Gmin „Działdowszczyzna” w sprawie wspólnego rozwiązania problemów gospodarki 
odpadami. 

Ponadto w dniu 11 marca br. brałem udział w uroczystych obchodach święta 
Zespołu Szkół Nr 1 w Nidzicy. 
12 marca br. wspólnie z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej omówiliśmy 
zagadnienia dotyczące działalności Ochotniczych Straży Pożarnych. 
W dniu 16 marca br. spotkałem się z sołtysami z terenu naszej gminy. Podczas narady 
przywitałem nowowybranych sołtysów oraz podziękowałem za współpracę  sołtysom 
kończącym kadencję.
Ponadto przedstawiciele Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa oraz Powiatowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego poinformowali sołtysów o 
usługach świadczonych przez te podmioty oraz 
o możliwości pozyskania dopłat w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich  na 
lata 2007 – 2013. 
Kolejne spotkanie odbyłem w dniu 19 marca z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie uzgodnienia lokalizacji węzłów komunikacyjnych 
w związku z planowaną przebudową drogi nr 7.
W dniu 21 marca br. spotkałem się z kolejną grupą fińskich przedsiębiorców 
zainteresowanych inwestowaniem w Polsce i współpracą z lokalnymi firmami.
28 marca br. spotkałem się z Prezesem firmy Mazowieckie Elektrownie Wiatrowe w 
sprawie możliwości lokalizacji siłowni wiatrowych na naszym terenie. W dniu 
wczorajszym odbyły się również negocjacje w sprawie przyjęcia jednostkowych stawek 
miesięcznych na oczyszczanie ulic, opróżnianie koszy ulicznych, oczyszczanie słupów 
ogłoszeniowych i terenów wokół nich. Wynegocjowane zostały następujące stawki 
jednostkowe:
 - oczyszczanie ulic – 0,51 zł / m2
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- opróżnianie koszy  - 26,30 zł / szt
- oczyszczanie słupów i terenów wokół nich – 35 zł / szt.
Chciałem Państwa poinformować, że w w/w zakresie robót uwzględniono również ulice i 
drogi na osiedlu Zatorze zgodnie z wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego.
Termin realizacji zamówienia od 28 marca do 31 grudnia 2007 roku za wynagrodzenie 
ogółem do kwoty 281.969, 37 zł (brutto).

Chciałem również Państwa poinformować, że gmina przystąpiła do VI edycji 
konkursu „Gmina Fair Play” – Certyfikowana Lokalizacja Inwestycji. 
W ślad za tym został powołany zespół odpowiedzialny za terminowe przygotowanie i 
wdrożenie standardów obsługi przedsiębiorców. 

Ogłoszono konkurs gminny „Czysta i piękna posesja – estetyczna wieś” 
w kategorii wsi popegerowskiej i wsi pozostałych oraz po raz pierwszy 
w kategorii wsi indywidualnej na najładniejszą posesję. 

Z zakresu inwestycji i remontów w okresie międzysesyjnym :
- wszczęto postępowanie na zadanie inwestycyjne „Budowa ulicy Żwirowej „
  Otwarcie ofert jest planowane na dzień 20.04.2007r.,
- wykonano dokumentację projektową  na budowę sieci wodno – kanalizacyjnejn w 
Tatarach i ul. Limanowskiego w Nidzicy oraz uzyskano pozwolenie na budowę .W 
związku z wyłączeniem z pozwolenia części robót , złożono odwołanie od wydanej 
decyzji   .
W trakcie przygotowywania  są odrębne kosztorysy na każde przyłącze wodociągowe i 
kanalizacyjne. Po ich wykonaniu zostaną zaproponowane 
właścicielom posesji objętych projektem umowy o wybudowanie przyłączy. Po zawarciu 
umów i w momencie ukazania się wytycznych do funduszy unijnych zostanie 
zaktualizowane studium wykonalności  służące jako załącznik do wniosku o 
dofinansowanie zadania  ze środków unijnych .

W  związku  z  przystąpieniem  do  zagospodarowania  uzyskanych  pomieszczeń 
adaptowanego poddasza w ramach projektu dofinansowanego 
z funduszy unijnych, w celu przestrzegania założeń określonych we wniosku o 
dofinansowanie, zwrócono się do Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Olsztynie, do Biura Zarządzania Funduszami Europejskimi z zapytaniem o możliwość 
zastosowania zmian i udoskonaleń 
w pomieszczeniach oraz możliwość wprowadzenia na poddasze innych organizacji niż 
wymienione we wniosku. 

W odpowiedzi uzyskano pozytywną opinię  pod warunkiem podjęcia uchwały Rady 
Miejskiej o przeznaczeniu pomieszczeń dla  innych organizacji.
W związku ze zgłoszeniem przez przyszłego użytkownika chęci korzystania
z dodatkowego pomieszczenia gospodarczego  zlecono wykonanie projektu 
wykonawczego z koniecznością uzgodnienia pod względem przepisów 
przeciwpożarowych.
W zakresie usług remontowych na budynku ratusza w części poddasza w celu 
dostosowania pomieszczeń do wymogów przyszłego użytkownika zlecono wykonanie 
uzupełnienia instalacji wewnętrznej elektrycznej i teleinformatycznej.
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Zostało zakończone i odebrane zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa 
tymczasowego kontenera sanitarnego na targowisku miejskim w Nidzicy”. Obiekt został 
przekazany do użytku.

Ponadto chciałem Państwa poinformować, że w dniu  23 lutego br. dokonano 
wyboru wykonawcy na realizację zadań : „Remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych 
ulic gminnych w mieście Nidzica” oraz „Remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych 
dróg gminnych”. 
Umowę zawarto z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych i Usług Sprzętowo-
Transportowych sp. z o.o. w Nidzicy, ul. Kolejowa 29A.

Przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego 
o wartości do 60.000 Euro na zadania : „Dostawa kruszywa do remontu nawierzchni 
dróg gminnych” oraz „Dostawa kruszywa do remontu nawierzchni ulic gminnych”. 
Wybrano wykonawcę - Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Usług Sprzętowo-
Transportowych sp. z o.o. w Nidzicy, 
ul. Kolejowa 29A. Podpisanie umów nastąpi w dniu 29 marca 2007 r;

Przeprowadzono procedurę zamówienia publicznego o wartości nie 
przekraczającej wyrażonej w złotych równowartości kwoty 6 000 Euro na zadanie : 
„Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę parkingu 
z infrastrukturą przy ulicy Młynarskiej w Nidzicy”. Wybrano wykonawcę Usługi 
Inżynierskie Andrzej Roman, Tatary 40, 13 – 100 Nidzica. 
Umowę podpisano w dniu 26 marca 2007 r;

Ogłoszono rozpoczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
zadania : „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gruntowej 
Szerokopaś – droga krajowa nr 7 Gdańsk – Warszawa” oraz „Opracowanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gruntowej Tatary – Siemiątki”;

Ponadto prowadzony jest remont cząstkowy dróg o nawierzchni bitumicznej na 
terenie  miasta   oraz  dróg  zamiejskich  i  rozpoczęto  profilowanie  dróg  o  nawierzchni 
gruntowej i żwirowej na terenie miasta oraz dróg zamiejskich.
Wydział techniczny realizował również remonty obiektów komunalnych, 
w tym budynków mieszkalnych .
Ustalono wstępną koncepcję realizacji budowy sanitariatów w świetlicach wiejskich w m. 
Magdaleniec, Piotrowice i Kanigowo.
Realizacja  zadania  w  Kanigowie  i  Piotrowicach  planowana  jest  do  końca  lipca, 
natomiast w Magdaleńcu do końca września.

Ogłoszono zapytanie ofertowe na opracowanie kompletnej dokumentacji 
projektowo-kosztorysowej na adaptację budynku na świetlicę wiejską w Orłowie,  z 
terminem realizacji do 30 września br. 
W dniu 9 marca br. odbyło się spotkanie mające na celu ustalenie robót 
ogólnobudowlanych na przebudowę części budynku przy ul.  Sienkiewicza na dom 
noclegowy i świetlicę terapeutyczną.
Zgodnie z wnioskami z zebrań sołeckich odbyły się wizje lokalne w 24 sołectwach w 
celu ustalenia  zakresu robót oraz szacunkowych kosztów przebudowy oświetlenia 
drogowego w tych miejscowościach.
Zlecenie opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej  nastąpi po uzyskaniu 
warunków przyłączenia do sieci oraz decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji.
Trwają również przeglądy stanu oświetlenia drogowego na terenie miasta 
w celu przygotowania szacunkowej wyceny planowanego zakresy robót.
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Dużo również działo się  w dziedzinie sportu w okresie sesyjnym.         3 marca 
br. tancerze Klubu Sportowego „TAN” wzięli udział w pierwszych tegorocznych 
Eliminacjach Mistrzostw Polski  Nasza uczestniczka zajęła w trzech kategoriach trzy 
pierwsze miejsca.

 Zawodnicy Klubu „TAN” stanowili również ścisłą czołówkę w Turnieju Tańca Disco o 
Puchar Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej „Pojezierze”, który odbył się 10 marca w 
Olsztynie.

W dniach od 9 do 11 marca br. w Zespole Szkół Nr 3 w Nidzicy odbył się 
ogólnopolski Turniej Minikoszykówki Dziewcząt i Chłopców o Puchar Burmistrza Nidzicy 
– NIDA CUP 2007.

Natomiast 10 marca br. Szkolny Klub Integracji Europejskiej działający przy Zespole 
Szkół Nr 2 i Punkt Integracji Europejskiej zorganizowały VII Powiatowy Konkurs Wiedzy 
o Unii Europejskiej. Konkurs został przeprowadzony w czterech kategoriach: 
polonistycznej, prezentacji multimedialnej, prac planistycznych oraz testu 
sprawdzającego wiedzę uczniów. 

7 marca w sali rycerskiej z okazji Dnia Kobiet dla nidziczanek wszystkie 
swoje przeboje zaśpiewała Halina Kunicka, której akompaniował na fortepianie 
Czesław Majewski. 

10 marca już po raz XXIII zamek gościł uczestników Festiwalu Piosenki i Prozy 
Francuskiej. Pierwsze miejsce w konkursie piosenki zajęła nidziczanka Maria 
Miszkiewicz, natomiast w konkursie prozy i poezji Dominika Grochal. 

18 marca w sali widokowej zamku w ramach Cyklicznych Koncertów Muzycznych 
tym razem gościliśmy zespół jazzowy. Impreza ta z miesiąca na miesiąc zdobywa 
coraz więcej słuchaczy. 

23 marca kino „Wenus” wypełnili  po brzegi fani legendy polskiej piosenki 
Krzysztofa Krawczyka

Nawiązując do ostatnich posiedzeń Komisji Rady Miejskiej, uprzejmie 
informuję, że:

- zgodnie z przyjętym  regulaminem zamówień publicznych wszystkie 
zamówienia dokonywane są w trybie przewidzianym dla danej wartości 
zamówienia,  tj. w przetargach lub w formie zapytania ofertowego. Ponadto 
zgodnie z sugestią Komisji wprowadzę zmianę do zarządzenia w sprawie 
wewnętrznego regulaminu udzielania zamówień publicznych w Urzędzie 
Miejskim, polegającą na rozszerzeniu składu osobowego komisji przetargowej o 
członka Komisji Rozwoju Gospodarczego,
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- ogólne informacje dotyczące zasad udzielania ulg, odroczeń i umorzeń i 
rozkładania na raty podatków i opłat lokalnych zostaną Państwu przygotowane 
przez Wydział Finansowy i przekazane na kolejnej sesji. Ponadto przygotowany 
zostanie zestaw obowiązujących  przepisów  w tym zakresie, który będzie 
dostępny dla Państwa w Biurze Rady Miejskiej, 

- sprawozdania z działalności międzysesyjnej mogą być prezentowane w formie 
dowolnej, nie muszą mieć formy pisemnej informacji. Informacja ta, aby mogła 
być streszczeniem wszystkich ważniejszych wydarzeń z całego okresu 
międzysesyjnego musi być aktualizowana. Ponadto przesyłanie informacji na 2 
dni przed sesją uniemożliwi zawarcie odpowiedzi na Państwa wnioski z 
posiedzeń komisji,

- dostarczanie Państwu materiałów sesyjnych na 14 dni przed sesją wymagałoby 
wprowadzenia zmiany do Statutu Gminy. Termin ten jest jednak zbyt odległy dla 
wprowadzania zmian do budżetu gminy, które często wynikają z potrzeby chwili,

- zgodnie z sugestiami Komisji zobowiązałem Wydział Techniczny do korzystania 
z gotowych projektów technicznych dla potrzeb realizacji inwestycji gminnych, w 
przypadkach gdy istnieje taka możliwość,

- Państwa uwagi w sprawie zagospodarowania terenu wokół jeziorka miejskiego 
przekazane zostaną autorom tego opracowania,

- Wydział Promocji Rozwoju i Bezpieczeństwa Gminy zleci wyszacowanie 
kosztów wykonania tablic opisujących historię naszego miasta oraz zwróci się do 
konserwatora zabytków z zapytaniem o możliwość uzyskania zgody na 
wyeksponowanie odkrywkowych fundamentów na Placu Wolności,

- wnioski dotyczące uwzględnienia w II etapie remontu Ratusza odtworzenia 
pierwotnego wejścia do budynku oraz wykonania podjazdu będą rozpatrywane 
na etapie prac projektowych. W związku z tym proszę o zgłaszanie wszystkich 
cennych uwag i sugestii, które będą pomocniczym  materiałem  na etapie prac 
projektowych,

- wniosek o uruchomienie informacji dla petenta za pośrednictwem komunikatora 
„Gadu-gadu” w Punkcie Informacji w Urzędzie Miejskim w Nidzicy zostanie 
wdrożony w życie w najbliższym czasie. 

                                               Burmistrz Nidzicy

                                                        Dariusz Szypulski
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